
 
 

 

Schriftelijke vragen 
 
Onderwerp: Opvang vluchtelingen 
 
 
Schagen, 30 januari 2024  

 
 
 

De Provincie Noord-Holland heeft voor de periode van 1 jaar aan de Gemeente Schagen ,een 
tijdelijke ontheffing gegeven om een gebied in Schagen Oost beschikbaar te stellen als locatie voor 
crisisnoodopvang (CNO). Het plan van het college en het verzoek aan de Provincie was om na de 1 
jaar dit gebied beschikbaar te stellen voor de duur van 5 jaar voor opvang van vluchtelingen. Hier is 
de Provincie niet in meegegaan. Bij hoge uitzondering heeft de provincie, ondanks de status van 
Bijzonder Provinciaal Landschap van dit gebied, toestemming gegeven voor een CNO voor maximaal 
1 jaar.  Argument van de Provincie om geen toestemming te geven voor opvang langer dan 1 jaar Is 
de status van Bijzonder Provinciaal Landschap van dit gebied 
 
1. Welke gevolgen ziet u, gezien deze argumentatie van de Provincie, voor de woningbouwplannen 
Schagen Oost? 
 
Op een schriftelijke vraag van de VVD of er onderzoek is verricht naar een alternatieve locatie, geeft 
u het volgende aan: 
“Dat onderzoek heeft plaats gevonden naar locaties waar de gemeente nog grond in eigendom heeft 
en direct beschikbaar is. In dit onderzoek is rekening gehouden met de randvoorwaarden die nodig 
zijn om een CNO te kunnen realiseren. Denk hierbij aan voldoende ruimte, voorzieningen en een 
goede verdeling van opvang door de hele gemeente.”  
 
3. Welke locaties zijn dat? 
4. Wat zijn de argumenten per locatie om die wel/niet als geschikt aan te merken? 
 
Er is, zover mij bekend, een aantal van 59 alternatieve locaties voor opvang in de gemeente Schagen 
door de Provincie genoemd. 
 
5. Klopt dit? Hoeveel alternatieve locaties voor opvang heeft de Provincie genoemd? 
6. Welke locaties zijn dat? 
7. Wat zijn de argumenten per locatie om die wel/niet als geschikt aan te merken? 
 
8. Is er voor alternatieve locaties ook gekeken naar mogelijkheden voor (meerdere) kleinschalige 
opvanglocaties. 
 a. Zo ja, wat is daarvan het resultaat? 
 b. Indien nee, waarom niet? 
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